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ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELŐ

Dr. Kövér László

az Országgyű lés elnöke részére

	

Írásbeli kérdés

Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

Az Alaptörvény 7 . cikk (2) bekezdése alapján, figyelemmel az Országgy űlésről szóló 2012 . évi

XXXVI. törvény 42 . § (8) bekezdésére, valamint az egyes házszabályi rendelkezésekrő l szóló

10/2014. (II. 24.) OGY határozat 124. § (1) bekezdésére kérdést kívánok benyújtani a z

egészségügyért viselt felelősségi kőrében Balog Zoltán miniszter úrho z

„Sztahanov díjas képviselők?”

címmel . A választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr !

Bizonyára egyetértünk abban, hogy a beteg-, ellátott- és gyermekjogok védelme egy

olyan sarokköve egy modern jóléti államnak, amelyet a legmagasabb szinten és legjob b

minőségben kell az államnak biztosítania . A minőségi követelményekre hívta fel a figyelmet

az Alapvető Jogok Biztosa is, többek között az AJB-5863/2012 . számú ügy kapcsán elmondot t

jelentésében, amely a pártatlan, független jogállású betegjogvédelemet speciáli s

szakértelemmel rendelkez ő személyek útján látja biztosíthatónak, amellyel kapcsolatban

további követelmény, hogy az érdemben kivizsgálja a hozzájuk fordulók egyéni panaszait .

A fenti jelentés az OBDK kapcsán született, amely jogutódja ma az Intergrál t

Jogvédelmi Szolgálat . A K/15589 számú íráskeli kérdésemre adott válaszában a minisztériu m

kifejtette, hogy a betegjogok védelmét ma Magyarországon 22 személy végzi, ők évente 1418 3

üggyel kell, hogy foglalkozzanak, amelyek közül 5248 ügy olyan, amely okot adhat panaszra ,

vagyis amely szervi vagy etikai, illetve szakmai hiányossággal volt kapcsolatos . Ez



gyakorlatilag azt jelenti, hogy egy IJSZ-ben dolgozó betegjogi képvisel ő naponta kap

hiányossággal kapcsolatos új ügyet .

Ezek alapján kicsit sokkoló a tény, hogy naponta kell az IJSZ dolgozóinak ilyen sok, é s

összetett valamint rendkívüli precizitást igényl ő ügyet kezelni .

Fentiekre tekintettel kérdezem Miniszter Urat :

1. Milyen eredménnyel végződik az 5248 ügy, amely okot adhat panaszra ?

2. Miként oszlottak meg ezek az ügyek különböz ő megyék között?

3. Mennyi végződött panasszal ?

4. Hány esetben kötöttek egyességet az egybéként jogaikban sértett betegek a

kórházakkal?

5. Hány esetben nem sikerült egyességre jutni és kellet a betegnek bíróságra fordulni ?

6. Nem gondolja miniszer úr, hogy az IJSZ egyre növekv ő ügyterhe mellé indokolt lenn e

új dolgozókat bevonni?

7. Nem gondolja miniszter úr, hogy több megyére kiterjed ő illetékességgel egyetlen

betegjogi képviselőt megbízni kétségessé teszi a feladatának megfelel ő körültekintéssel

történő ellátását?

Tisztelettel várom válaszát !

Budapest, 2017 . június. 2

Dr. Szakács László

országgyű lési képviselő

(MSZP)
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